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 Hei. 
Viser til at jeg har snakket med deg om søppelspannene foran boligen vår og at vi ikke hadde 
hatt noe Velferdsmøte ennå. 
På lørdag fikk vi omsider invitasjon til det første møtet, fra Boligsenteret. 
Jeg lurer derfor på om tanken er at jeg/vi skal ta opp søppelspann-problemene der, og at 
Meland kommune er ferdig med saken. Eller om dere fremdeles jobber med Boligsenteret for å 
finne en annen plassering av disse. 
  
Siden dette er en sak som skulle vært avklart mellom Boligsenteret og Meland kommune for 
lenge siden, så håper jeg at dere jobber videre med dette (og at det snarest blir en løsning på 
saken). 
  
Fint om du kan svare meg snarest på denne e-posten, om hva som skjer med søppelspann-saken 
fremover. 
  
Mvh. Kjetil Wangen. 
  
  


